
Geachte raadsleden , 

Als inwoner van Gouda ben ik van mening dat de entree van onze stad mooi en opgeruimd moet zijn. 

Dit is dan ook een van de redenen geweest dat Gouda 
, 
ProRail en andere partijen hebben 

geïnvesteerd in nieuwe fietsenstallingen nabij station Gouda. Aan beide zijden van het station zijn 

prachtige fietsenstallingen gesitueerd waardoor er voldoende plek is 
en het niet 

meer nodig is 
om 

fietsen op straat te parkeren. Ook is 
er sprake van een stallingsverbod in de omgeving van het station 

om deze wens te bevestigen. 

Sinds de opening van de fietsenstalling aan de centrumzijde in oktober 2021 zou dit voor verbetering 

van de situatie moeten zorgen. Ondanks de voldoende parkeerruimte worden fietsen structureel 

verkeerd gestald en veroorzaakt dit overlast. Hiervan heb ik zelf tussen oktober 2021 en maart 2023 

meerdere meldingen van gemaakt via de Slim Melden app. Hierop is 
naar 

mijn idee onvoldoende op 

geacteerd waarna ik de gemeente op 
16 maart 2023 heb verzocht hierop strikter te handhaven door 

middel van een handhavingsverzoek. Deze is bij u in behandeling geweest onder kenmerk 1348952. 

Na 
een gesprek met de betreffende ambtenaar van de afdeling Stadstoezicht en een 

jurist 
van de 

gemeente is hierop een formele terugkoppeling gekomen waarbij er formele handhavingsacties zijn 

toegezegd nadat de randvoorwaarden waaronder stallingsruimte , juridisch kader en bebording in 

orde zijn. Naar planning zou handhaving na de zomervakantie van 2023 plaatsvinden. Ook werd in 

deze reactie wordt benoemd dat 
er 

bij 
een recente actie tijdens 

een 
stageperiode 

nog 
200 

weesfietsen zijn verwijderd. 

In het afgelopen jaar 
, 
te weten 2024 

, 
heb ik de situatie 

naar 
aanleiding 

van 
de toezeggingen 

gemonitord en heb ik geconstateerd dat de overlast door fout geparkeerde fietsen ondanks 

vermoedelijke 
maar 

grotendeels onzichtbare inspanningen is toegenomen. Zij worden niet alleen 

maar binnen de stalling drie , 
vier of vijfdubbel geparkeerd ondanks voldoende ruimte 

op het 

bovendek 
, maar 

ook in de openbare ruimte tegen bomen 
, 
paaltjes 

en 
in bosschages wordt 

er nu 

fietsen gestald. Ironisch genoeg zelfs direct onder de borden die wijzen op een verbod. Kortgezegd: 

mensen 
hebben schijt. Ook de bewaakte fietsenstalling onder het station 

aan 
de centrumzijde wordt 

steeds meer een bron van fietsoverlast daar er geen fysiek toezicht is. 

Als resultaat 
van 

deze constatering heb ik 
een 

WOO-verzoek ingediend 
om 

controle uit te oefenen 
op 

de toezeggingen die er 
in mijn handhavingsverzoek zijn gedaan. Dit verzoek is gehonoreerd en bij u 

bekend onder zaaknummer 1232399. Dit handhavingsverzoek gaat 
over 

geheel 2024 
en 

heeft 
, 

samengevat , tot het verwijderen van 
1. 198 fietsen geleid in geheel 2024 naast het verplaatsen van 

fout gestalde fietsen. De verwijderde fietsen betroffen: 

- 350 wrakfietsen 

89 weesfietsen 

749 fout gestalde fietsen 

10 gevaarlijk/hinderlijk geparkeerde fietsen 

- 

- 

- 

In deze handhaving is in totaal 506. 45 
manuren 

(circa 
een 

kwart fte) geïnvesteerd 
op 

basis 
van 

49 

meldingen. Er zijn dus in heel 2024 slechts 6x 
meer fietsen weggehaald dan in 

een enkele actie in 

2023. Iets dat mij ten zeerste bevreemd gezien de handhaving in 2024 beter georganiseerd 
zou 

moeten zijn conform de toezeggingen in het door mij gedane handhavingsverzoek waar ik eerder 

naar 
refereerde. 



Zoals ik al eerder 
aangaf 

is door de 
gepleegde 

inzet de 
problematiek 

alleen maar 

toegenomen. 
Ik 

concludeer 
daar dan 

ook 
mee 

dat 
de handhaving door onze 

gemeente op 
dit specifieke onderwerp 

tekort 
geschoten 

is en dat een 

grotere investering nodig 
is om het 

tij 
te keren en de overlast te 

verminderen. 
De 

tijd van 
de fluwelen handschoen is 

voorbij en de maat 
is vol. 

Daarnaast bemerk ik dat de 
gemeente 

onvoldoende zicht heeft 
op 

het aantal 
meldingen 

en de 

omvang 
van de 

overlast 
van 

fout 
geparkeerde 

fietsen. 
Volgend 

op 
deze 

brief heb ik 
een 

schermopname 
van het aantal 

openstaande meldingen 
in “Slim Melden” van 10 

januari 
omstreeks 

09:45 
uur 

toegevoegd. Hierop 
ziet u vele 

rode 
puntjes 

op 
en rond 

het 
stationsgebied. 

Het 

overgrote 

deel van deze 
meldingen 

betreft de overlast van fietsen. Veel 
meldingen zijn 

ook door tot wel 38 

mensen gemeld 
zoals 

aan de cijfers bij de 
labels is 

te 
zien. Naar 

mijn 
idee 

zijn 
er dus 

geen 

49 

meldingen 
binnen 

gekomen, 
maar een 

grote 
veelvoud van dat. Ook staan een heel aantal 

meldingen 

al maanden 

open. 

De 

juistheid van uw 

gegevens 

uit het WOO-verzoek 
betwijfel 

ik 
dan 

ook 
ten 

zeerste. 
Dit is 

een 

probleem 
voor onze stad waar veel 

reizigers 
zich aan 

ergeren, 
de 

stap 
om met het 

OV 
te 

reizen 

vergroot 
en 

geen 

welkome 

uitnodiging 

is 
voor onze stad. 

Een 

greep 

uit 
de meldingen 

uit 

Slim Melden heb ik tevens 
toegevoegd 

na deze brief om dit beeld te illustreren. 

Uit 
de 

WOO-documenten 
blijkt dat er 

in 2024 

geen 

structurele 
aanpak 

heeft 
plaatsgevonden. 

Zo 

zijn 

er, volgens 
de 

toegezonden data, 
in 

april, juli, augustus, september 
en november en december 

geen 

fout 
gestalde 

fietsen 

verwijderd 
en 

zijn 
alleen 

de excessen 
in 

deze maanden opgepakt. 
Ondanks 

dat 

er 

veelvuldig melding 

is 

gedaan volgens 
Slim 

Melden, 
ook 

in 
deze 

perioden. 

De 

enige oplossing 
die ik 

nu 

nog 

zie is 
dat de 

gemeente 

hier 

consequent, 

structureel 
en hardhandig 

tegen optreedt. 

Daarom 
verzoek ik de 

gemeente 
om ten 

spoedigste dagelijkse handhavingsacties 
te 

houden 
om daarmee de 

overlast 
een 

halt 
toe te 

roepen. 

Met 
een 

verwijderingstermijn 
van een 

aantal uur die 
blijkt 

uit 
de 

documenten, 
betekent dit ’s ochtends labelen en ’s 

middags verwijderen. 

Het is 

tijd 
voor een 

gedragsverandering. 

Het is 

tijd 
voor een 

harde 
aanpak. 

Het is 

tijd 
voor de 

gemeente 
om zich te laten 

zien. 

Ik 
verneem 

graag 
van 

u 
een concreet plan van aanpak 

hoe 
u 
denkt 

dit probleem 
op 

te 
lossen. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)




